
REFERAT 

FAU-møte 11. desember 2024 

Tilstede:  

Rektor og SFO-leder. 

FAU består av 14 faste representanter, samt vara-medlemmer.  

FAU-representanter tilstede: 

FAU-leder: Vibeke Stokke 

1 trinn: Marthe Storemark og Christine Melve Ellingsæter 

2A: Fatin Izzati Haji Mahari + 2A vara: Fravær Benedikte Førland Solen  

2B: Fravær 

3 trinn: Miriam Asperheim  

4A: Stine Sjursen 

4B: Fravær Yavuz Akyol 

5A: Camilla Anthonissen  

5B: Amalie Svanberg Birkhaug 

6A: Sigrid Nilsen  

6B: Mathine Sandtorv  

7A: Fravær (Siv Gabrielsen) 

7B: Fravær Vitalija Taranova 

 

Referent: Marthe 

 

Sak:  

1. REKTOR sin inforunde. 
 

Nils Einar og Christine fra SFO forteller litt om sine ting og planer 
 
Christine:  
Det har vært omveltning i personalet på SFO siden Christine startet i 2021. Jobber med 
relasjoner med barna og å komme inn i gode rutiner.   
Veien videre: jobbe med personalet og rammeplanen for SFO, smart oppvekst i samarbeid 
med skolen og barns medvirkning.  
Lesesenterets satsing Leselyst i SFO - muligens pilotprosjekt på 3.trinn. Kommer mer info. 
Teatergruppe litt på 1.trinn og på tvers.   
Bli bedre på informasjonsflyt til foreldre.   
SFO og skole har hatt et møte med 1.trinn sine klasskontakter - referat fra møte og 
informasjon fra skolen er sendt ut til foresatte på 1.trinn.  
 
Nils Einar:  
Takker for støtten ifbm ansatt som mistet barn.   



I januar blir det SU møte.  
Informerer litt om eventuelle konsekvenser for skolen om bystyret sitt forslag til budsjett for 
2025/2026: mindre dekning av PC på mellomtrinn, dyrere SFO, kan føre til færre kulturelle 
utflukter med buss. 
Kommer en ny lærer etter jul som skal spesifikt jobbe med lesing. På 4. og 5.trinn vil det til 
våren komme vikarer da lærere skal ut i permisjon.   
Miljøveileder ansatt etter jul. Følge opp elever, klasser med utfordringer, være en 
støttespiller i skolen og SFO.   
 
 

2. Evaluering av Sokkedans – Camilla 
Alle påmeldte har fått en undersøkelse - 46 svar.  
Generelt er foreldre stort sett godt fornøyd, trygt og godt organisert.  
Noe av det man er misfornøyd med er vanskelig å gjøre noe med.  
 
Foreldrevakter:  
God organisering.  
Bra antall vakter.  
 
Forslag til forbedring:  
Garderobefasiliteter. -  vi kan evt organisere mer i puljer.  
Aktivitet i tillegg til disko.  
Overholde mobilregel - mange ble filmet.  
Informasjon både ved organisering av vaktlag 1 og spesielt ved skifte til 
vaktlag 2. Ønsker mer informasjon.   
Egne vester til FAU.  
  

3. Kort gjennomgang av møtet mitt med klassekontakter og plan ut i fra 
dette 
Vibeke har hatt et møte med klassekontaktene. Informert litt om oppgavene til 
FAU og klassekontaktene. Spurt og diskutert om hvorfor er det vanskelig å få 
noen til å stille som klassekontakt og hvordan det kan bli mer attraktivt:  
Vet ikke hva oppgaven inneholder, informasjon om den.  
Hvilke fordeler/goder får en klassekontakt? Litt mer oversikt over det som 
skjer i skolen. Sosial del - bli kjent med flere foreldre.  
 
Tips fra Kviltorp Skole i Molde:  
ABC for Foreldrekontakten - dette kan ligge på en hjemmeside til FAU Løvås.  
Valg eller påmelding på våren.  
Felles veiledere for foreldre (digitale medier, bursdager, klassekasse) 
 

4. Hva skjer i 2025 
Karneval i februar 2025.  



Dele i to grupper: 1.-3.trinn og 4.-5.trinn. Klassekontakter blir ansvarlige og 
FAU kan sponse og bistå. Klassekontaktene kalles inn i januar av Vibeke.  
 
7.trinn får sponset siste skoledagsfest av FAU. Vibeke skal forsøke å få i gang 
en komite tidlig på året som sørger for et bra arrangement.  
Foreldreundersøkelsen: Hjelp med å purre etter svar. Sendt til en forelder.  
Vibeke og Amalie går på SU - møte over nyttår.  
Sokkedans i april. Høre med elevrådet om det er kollisjoner.  
 

5. Diverse  
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